
Programske obveznosti
Po treh letih je KK Slovan pred

kratkim spet sklical občni zbor. Vab-
Ijeni so bili delegati od I. do VI. se-
lekcije Slovan — Ilirija. Izbrani so
bili po delegatskem ključu na pred-
hodnih sestankih IO KK Slovan s
starši v občinah Moste-Polje in Vič-
Rudnik. Odziv na povabilo je bil
domala stoodstoten. Na začetku je
bivši predsednik Adam Vlachy pre-
docil delegatotn in gostom svetle in
temnejrenutke prehojene poti KK
Šlovan, ki se je sprva imenoval KK
Poljane, nato KK Krim, KK Odrcd
in od leta 1959 naprej KK Slovan;
sedaj deluje v sklopu ŠD Slovan.
Ozrl se je tudi na sedanje stanje v ko-
šarki, ki da je vse prej kol rožnato, ter
podal nekaj primerjalnih podatkov iz
let pred reorganizacijo športa leta
1975 in po sprejetih portoroških
sklepih. Prej je delovalo na območju
Ljubljane 23 košarkarskih ekip,
danes jih deluje sarno še pet, pa še
zanje bi lahko rekli, da životarijo.
Res pa se je stanje nekoliko izbolj-
šalo v najnižjih, tj. v I. in II. selekci-
jah: 1. selekcij deluje na območju
Liubljane24, Il.pa 12.Odtehdeluje
na območju KK Slovan dvanajst 1. in
šest II. selekcij. A ob tem velja opo-
zoriti na zelo bolečo ugolovitev. da
na območju naše občine ni niti ene
ženske ekipe. T> iritno diskrimina-
cijo žensk je tren n ajkrajšem času
odpraviti in za za>. .k zagotoviti vsaj
nekaj najnižjih selekcij.

Na predlog nadzornega odbora je
bil razrešen stari in izvoljen 19 —
članski novi IO. Vodili ga bodopred-
sednik Franc Kopač in podpredsed-
nilca Adam Vlachy in Marjan Hudo-
klin. V razne pododbore in komisije
je bilo izvoljenih še 17 članov.

O predloženem programu dela so
delegati ugotavljali, da je le — ta
dober, treba pa ga je razširiti in oži-
viti predvsem rekreativno in žensko
košarko ter vse bivše klube, ki so za-
mrli zaradi reorganizacije košarke.
Poživiti velja tudi timsko delo, saj ne
more npr. trener odgovafjati za vse,
kar je v zvezi s koparko in z uspehom
kluba.

Beseda je tekla tudi o najvišji, VII.
selekciji Iskra — Olimpija, ki bi tno-
rala kot najvišja slovenska selekcija
združevati vse najbolje igralce pa se-
veda po samoupravnem in delegat-
skem načrtu tudi vse klube. Seveda
pa je to organizacijski problem, ka-
terega v trenutni neorganiziranosti
Ijubljanske košarke ne more rešiti
občni zbor KK Slovan; obstaja pa kot
programska obveznost, ki jo bo treba
slej kot prej rešiti.

IO, strokovni svet in disciplinska
komisija so dobili naloge, ki jih mo-

rajoopraviti v najkrajšem času. Naj-
prej se je tega zavedel strokovni svet,
ki se je že sestal, kolikor je bilo mo-
goče dopolnil program in že pričel z
zadolžitvami, še posebno, kar se tiče

rekreativne in ženske košarke; druga
tekmovanja pa že tečejo po ustalje-:

nem redu.
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